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 БЕОГРАД - Председница Скупштине Србије Маја Гојковић оценила је да је председник
Србије Александар Вучић добро поступио што је отишао у Париз и нагласила да се он
тамо понео државнички.

  Она је за "Политику" рекла да је Вучић на обележавању годишњице примирја у Првом
светском рату у Паризу представљао нашу земљу која је била на правој страни и све нас
чији су преци дали животе за слободу, а таквих је око милион и триста хиљада.

  

"Увреда коју смо тамо добили је нешто што се не може разумети. Искрено, дивим му се
што је остао и издржао све то, понео се државнички", истакла је Гојковић.

  

Ми ћемо, додала је, Француској одговорити тако што ћемо њиховог председника
Емануела Макрона дочекати домаћински и величанствено, тако ћемо показати величину
ове државе и какав смо ми народ.

  

(Политика-Танјуг)

  

 1 / 1


